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家長通告2023-2024/023c
「哈羅香港國際學校英語戲劇課」第一學期課堂
敬啟者：
　　本校自2021-2022學年起已與哈羅香港國際學校 (Harrow International School Hong Kong) 合作，舉辦英語課程。而本學年繼續與哈羅香港國際學校合作，舉辦英語戲劇課程，透過戲劇訓練，以提升學生英語的讀、寫、聽、說和創作能力。期盼  貴家長多加鼓勵同學參與不同形式的英語活動，以提升學生的英語能力。本學年，同學將按照其英文班別分組出席活動，詳情如下：
	日期：
	10月31日及11月7日（1ZLCHEN）

	時間：
	星期二 第七節及第八節課（約一小時）

	地點：
出發時間：
回程時間：
交通：
費用：
	哈羅香港國際學校
15:00
16:30

由學校乘旅遊巴往返活動場地
全免


　　此外，如日後課堂有所調動，將以短訊形式通知  貴家長。如有查詢，請致電2461 1555與英文科劉展耀老師聯絡。
　　此致
貴家長
裘錦秋中學(屯門)

陳月平校長謹啟

二零二三年九月九日
Notice to Parents

2023-2024/023c
"Harrow International School Hong Kong English Drama Class" (1st Semester)
Dear Parents/Guardians:
Since the 2021-2022 academic year, our school has been collaborating with Harrow International School Hong Kong to offer English courses. This academic year, we continue our partnership with Harrow International School Hong Kong to organise English drama classes, aiming to enhance students' English reading, writing, listening, speaking, and creative abilities through drama training. We hope that parents/guardians will encourage students to participate in various forms of English activities to improve their English skills. This school year, students will attend activities grouped according to their English class schedules, as follows:
	Date:
	October 31 and November 7 (1ZLCHEN)

	Time:
	Tuesday, 7th and 8th periods (approximately one hour)

	Venue:
Departure Time:

Return Time:
Transportation:
Fee:
	Harrow International School Hong Kong
15:00

16:30

Shuttle buses to and from the venue provided by the school
Free of charge


In addition, if there are any changes to the class schedule in the future, you will be notified via text message. If you have any enquiries, please contact Mr. LAU Chin Yiu at 2461 1555.
Thank you for your kind attention.

Yours sincerely,
___________________________________

Dr. Chan Yuet Ping
Principal
September 9, 2023
e-class通告回條部份
________________________________________________________________________________________ 
問題1：本人已知悉「哈羅香港國際學校英語戲劇課」第一學期課堂事宜。
Question 1: I acknowledge receipt of "Harrow International School Hong Kong English Drama Class" (1st Semester).
發出以下學生
________________________________________________________________________________________ 
	班別
	學號
	姓名

	1D
	1
	馬廸雅

	1D
	2
	艾纾漪

	1D
	3
	黃祖英

	1D
	4
	安莉娜

	1D
	5
	林詩茵

	1D
	6
	梁柏淳

	1D
	7
	寧治遠

	1D
	8
	歐川琪

	1D
	9
	簡莉晴

	1D
	10
	孫志毅

	1D
	11
	徐啟霆

	1D
	12
	尹卓鑨

	1D
	13
	肖泳鈺

	1D
	14
	楊驁

	1D
	15
	余泓

	1D
	16
	袁樂晴

	1D
	17
	朱弘澤
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